

Debate was resumed on the motion of Mr. Forrestall, seconded by Mr. Baker (Grenville—Carleton),—That, in the opinion of this House, the Government's transportation policies have failed to encourage the growth of strong regional economies, and, in particular, this House condemns the Minister of Transport's Atlantic Provinces Transportation Policy and continues to reject his attitude towards western transportation problems.

After further debate, proceedings on the motion expired.

Changes in Committee Membership

Notice having been filed with the Clerk of the House pursuant to Standing Order 65 (4) (b), membership of Committees was amended as follows:

Mr. MacDonald (Egmont) for Mr. Howie on the Standing Committee on External Affairs and National Defence.

Mr. Towers for Mr. Gillies on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

Mr. O'Connell for Mr. Andres (Lincoln) on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

Mr. Fairweather for Mr. Beatty on the Special Committee on TV and Radio Broadcasting of Proceedings of the House and its Committees.

Messrs. Gillies and Gendron for Messrs. Bawden and Dupras on the Standing Committee on Public Accounts.

Mr. Railton for Mr. Foster on the Standing Committee on Public Accounts.

Mr. Beaudoin for Mr. Rondeau on the Standing Committee on External Affairs and National Defence.

Mr. Caouette (Villeneuve) for Mr. Fortin on the Standing Committee on Health, Welfare and Social Affairs.

Mr. Lambert (Bellechasse) for Mr. Beaudoin on the Standing Committee on Procedure and Organization.

Mr. Rondeau for Mr. Fortin on the Standing Committee on Public Accounts.

Mr. Allard for Mr. Fortin on the Standing Committee on Transport and Communications.

Messrs. Jelinek, Elzinga and Darling for Messrs. Munro (Esquimalt—Saanich), Lambert (Edmonton West) and Ritchie on the Standing Committee on Finance, Trade and Economic Affairs.

Le débat reprend sur la motion de M. Forrestall, appuyé par M. Baker (Grenville—Carleton),—Que, de l'avis de la Chambre, les politiques gouvernementales des transports n'ont pas encouragé le développement d'économies régionales fortes et que la Chambre blâme notamment le ministre des Transports pour sa politique des transports dans les provinces de l'Atlantique et continue de réprouver son attitude à l'égard des problèmes de transport dans l'Ouest.

Après plus ample débat, les délibérations relatives à cette motion sont terminées.

Modifications de la composition des comités

Avis ayant été communiqué au Greffier de la Chambre des communes suivant les dispositions de l'alinéa b) du paragraphe (4) de l'article 65 du Règlement, la liste des membres des comités est modifiée, ainsi qu'il suit:

M. MacDonald (Egmont) en remplacement de M. Howie sur la liste des membres du Comité permanent des affaires extérieures et de la défense nationale.

M. Towers en remplacement de M. Gillies sur la liste des membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

M. O'Connell en remplacement de M. Andres (Lincoln) sur la liste des membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.

M. Fairweather en remplacement de M. Beatty sur la liste des membres du Comité spécial de la radio-télédiffusion des délibérations de la Chambre et de ses comités.

MM. Gillies et Gendron en remplacement de MM. Bawden et Dupras sur la liste des membres du Comité permanent des comptes publics.

M. Railton en remplacement de M. Foster sur la liste des membres du Comité permanent des comptes publics.

M. Beaudoin en remplacement de M. Rondeau sur la liste des membres du Comité permanent des affaires extérieures et de la défense nationale.

M. Caouette (Villeneuve) en remplacement de M. Fortin sur la liste des membres du Comité permanent de la santé, du bien-être social et des affaires sociales.

M. Lambert (Bellechasse) en remplacement de M. Beaudoin sur la liste des membres du Comité permanent de la procédure et de l'organisation.

M. Rondeau en remplacement de M. Fortin sur la liste des membres du Comité permanent des comptes publics.

M. Allard en remplacement de M. Fortin sur la liste des membres du Comité permanent des transports et des communications.

MM. Jelinek, Elzinga et Darling en remplacement de MM. Munro (Esquimalt—Saanich), Lambert (Edmonton-Ouest) et Ritchie sur la liste des membres du Comité permanent des finances, du commerce et des questions économiques.